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Til Radøy kommune 
(kopi til Grethe Jørgensen, FAU-leiar v/Sæbø skule) 
 

Sæbø skulemusikklag har dei siste 3-4 tiåra tatt eit stort ansvar som hovudansvarleg for 17.-mai-
komitéen og teknisk arrangør av 17.-mai-arrangementet i Sæbø-bygda. 
Me ser no at dette arbeidet vert for mykje for oss og me vil difor seia frå oss dette dugnadsarbeidet frå 
2017. 
Me ber kommunen om å vurdera samansetjing av framtidig 17.-mai-komité for Sæbø, og kven som kan 
overta som teknisk arrangør. 
 
Sæbø skulemusikklag har i mange år hatt eit godt samarbeid med FAU ved Sæbø skule om 
dugnadsarbeidet på 17. mai. 
Me trur at det vil vera ei god løysing at FAU overtek heile 17.-mai-arrangementet, dersom dei sjølv 
ynskjer dette. 
 
Sæbø skulemusikklag vil sjølvsagt stilla med korpsmusikk på 17. mai, dersom ny 17.-mai-komité ynskjer 
dette. 

 
Venleg helsing 
 
Geir Rydland 
leiar 
Sæbø skulemusikklag 
41458767 
 

 
 


